
2021 

 

Začátek roku 2021 a jeho podstatná část se nesla ve znamení boje s virem Covid 19. Kromě 

omezení sportovních a společenských akcí jsme se nadále věnovali spolupráci se ZŠ a MŠ a 

prováděli jsme pravidelnou dezinfekci školních prostor. 

Zásahová a školicí činnost ale omezena nebyla, a tak jsme 20.2. poprvé vyzkoušeli nové suché 

obleky a záchranu osob z ledu. Za tréninkovou plochu nám posloužil tenký led na Hraďáku. 

 

 

Nácvik záchrany tonoucího z lední plochy na Hraďáku. Tonoucího R. Molnára zachraňuje    

J. Bořuta 

Během jarních měsíců se epidemická situace přece jen rozvolnila a některé soutěže mohly 

proběhnout. A s nimi se samozřejmě probudila i naše kuchyně. Navštívili jsme s ní soutěž ml. 

hasičů v Borovanech a také jejich krajské kolo na SKP v Českých Budějovicích. 

Protože se na konci minulého roku  nemohla konat Výroční valná hromada, uskutečnili jsme ji 

až 5.6. a to bez hostů, pouze v našem kruhu. 

 

Červen jsme věnovali údržbě naší letité Tatrovky. Tekoucí nádrž již nebylo možné zavařit a tak 

jsme po obroušení a vyčištění nádrže nechali provést vnitřní nástřik plastovou hmotou.  Tak 

snad nám ještě nějaký rok vydrží. 

 



 

Na koupališti se činí P. Vondra, V. Suk (Radonice) M. Svoboda (H. Bukovsko), D. Víta,         

M. Emmer, J. Pour (Týn n. Vltavou), J. Bořuta, J. Irmiš, M. Irmiš, P. Juhanyak a  L.Vondra 

 

24.7. jsme se vydali v uniformách na Horní Bukovsko, kde se slavnostně otevírala nová 

hasičská zbrojnice. Prohlédli jsme si nově zrekonstruované prostory určené pro zásahovou i 

kulturní a společenskou činnost. 

 

Slavnostní otevření hasičské zbrojnice na Horním Bukovsku. V popředí S. Klika ml. a J. Bořuta. 

 

 



Již tradičně na konci srpna organizoval náš sbor pod vedením Radky Bořutové dětský tábor ve 

Chválkově. Hasičské děti doplnili zájemci z bližšího i vzdálenějšího okolí. Připravený program 

si všichni užili. Poděkování patří také kuchařkám, technickému zabezpečení a vedoucím, a to i 

ze sboru v Soběticích. 

 

 

Organizátoři hasičského tábora ve Chválkově. Zleva stojí L. Pernicová (SDH Sobětice),       

D. Víta, M. Kliková, P. Půtová, J. Koudelka, J. Venčovská, I. Pernicová (SDH Sobětice),      

R. Bořutová a L. Kolková. Vpředu sedí B. Venčovská a J. Liška (SDH Sobětice). 

Bukovská setkání se letos uskutečnila společně s pořádáním Velké ceny okresu Č. Budějovice 

4.9. Setkání seniorů, Zasloužilých hasičů a ostatních hostů se vydařilo a totéž se dá říci i o 

soutěžním týmu žen, které obsadily v soutěži třetí místo. Muži bohužel zaznamenali neplatný 

pokus. Celkově v seriálu Velké ceny skončily ženy na pátém místě, muži byli jedenáctí. 

 

V září nás bohužel nepotkaly jen veselé zážitky. Při zásahu dobrovolné jednotky obce Koryčany 

(okr. Kroměříž) zahynuli 15.9. při výbuchu plynu dva místní hasiči. Na jejich památku se 

konala 19.9. vzpomínková akce před zbrojnicemi dobrovolných i profesionálních hasičů. K této 

smutné akci se připojila i naše jednotka.  

 



 

Minuta ticha za hasiče z Koryčan. Zleva: S. Klika ml., R. Frolich, D. Puchel, K. Frolichová, 

A. Klika, M. Svoboda, J. Peterka, L. Vondra, P. Vondra st., J. Bořuta, D. Víta, M. Irmiš, M. 

Emmer, P. Vondra ml. a S. Klika st. 

 

Letní bouřka dne 24.6. na Hodonínsku přerostla v silné tornádo, které se prohnalo několika 

obcemi a způsobilo velké škody. Pro odklízení trosek a pomoci postiženým občanům jednotlivé 

krajské HZS tvořili odřady z řad profesionálních i dobrovolných jednotek. Za naši jednotku se 

vydali na pomoc S. Klika, D. Puchel, S. Vořech st. a M. Svoboda. Dále pak okresní sdružení 

hasičů České Budějovice uspořádalo sbírku na pomoc SDH Moravská Nová Ves. Vybrané 

prostředky, 182 000 Kč, jela předat do Moravské Nové Vsi delegace z našeho okresu, kde měl 

zastoupení i náš sbor: S. Klika, M. Kliková a T. Pavlásek. 

 

S. Klika předává zástupkyni SDH Moravská Nová Ves symbolický šek na 182 000 Kč 

věnovaných hasiči okresu České Budějovice. Přihlíží T. Pavlásek a starosta OSH ČB J. Žižka. 



 

 

Výšková technika při cvičení na MŠ D. Bukovsko 

 

 

Zleva stojí: S. Vořech, R. Molnár, P. Vondra, Z. Fořt, M. Emmer, M. Svoboda, P. Vondra ml., 

T. Pavlásek, K. Bříza, J. Peterka, M. Irmiš, trojice příslušníků HZS Týn. n. Vlt., S. Klika st. a 

A. Klika. 



 

Na podzim začala život opět ovlivňovat zhoršující se epidemiologická situace, a tak se naše 

činnost opět omezila na zásahovou jednotku. Ve spolupráci s jednotkou HZS Týn nad Vltavou 

jsme uspořádali taktické cvičení v MŠ.  Zásah předcházelo zakouření jedné z tříd a poté 

nahlášením požáru na OPIS.  Cvičení se účastnila celá školka, a tak si všechny třídy vyzkoušely 

evakuaci na školní zahradu. Odtud mohly sledovat zásah hasičů, včetně použití dýchací a 

výškové techniky. 

Tento rok zasahovala jednotka u celkem 58 událostí. Byly to zejména technické pomoci 

(stromy, čerpání vody po vydatných deštích, nebezpečný hmyz, dezinfekce v rámci Covid 19) 

a 9 požárů. 

 

Přes zrušení mnoha akcí se v tomto roce podařilo navštívit některé uspořádané slavnosti, 

namátkou výročí SDH Vlastiboř a SDH Veselí nad Lužnicí.  

   

Úspěšně náš sbor reprezentovaly ženy, dívky a muži v disciplínách 100 m překážek a výstup 

na věž. Na krajském kole stovek v Lišově Lada Landová zvítězila, druhá byla Pavlína Nekolová 

a čtvrtá Sára Švecová. V kategorii stř. dorostenek zaběhla Soňa Emmerová 13. místo a prapor 

mužů hájil Štěpán Dudlíček dvanáctým místem. První dvě se kvalifikovaly na MČR do Ostravy, 

kde Pavlína obsadila 25. místo a Lada 95. místo. Pavlína s Ladou nás reprezentovaly i při 

výstupu na věž, kde na MČR v Širokém Dole Pavlína obsadila osmé místo a Lada skončila 

čtrnáctá. 

 

 

Krajské kolo Lišov. Zleva P. Nekolová, S. Švecová, S. Emmerová, L. Landová a Š. Dudlíček. 

 



Během Covidových omezení se začal v našem městysi rekonstruovat kulturní dům. Blížící se 

valnou hromadu jsme se tedy rozhodli uspořádat v Sedlíkovickém KD. Zde se topí dřevem 

přímo do kamen na sále. Proto jsme se sešli 13.11. a slušnou zásobu dřeva jsme si Sedlíkovicích 

připravili. Bohužel díky Covidu jsme zásobu nemohli využít. 

 

Bohužel tento rok nás opustil náš člen pan Jiří Suk…. 

 

 

 

 

 

 

 


